
Financiranje potreb samoupravnih interesnih skupnosti

Letos manj za SIS kot lani
Ob koncu leta 1978 so delavci v združenem

delu odločaili tudi o sprejemu dopolnil k sa-
moupravnim sporazumom za financiranje po-
treb samoupravnih interesnih skupnosti. O
tem, kako je ta proces potekal v šišenski ob-
čini, smo povprašali podpredsednika izvršne-
ga sveta občine Ljubljana-Šiška in predsed-
nlka komiteja za družbeno dejavnost Jožeta
Mencingerja. . .

»V oktobru in novembru so bile intenziv-
ne razprave in usklajevanje stališč med po-
sameznimi samoupraraimi interesnimi skup-
nostmi o njihovih programih za letošnje le-
to, saj celotna poraba SIS ne sme preseči
družbenega proizvoda, načrtovanega za leto
1979. Tako usklajene programe smo ponudili
združenemu delu v razpravo in sprejem, hkra-
ti pa smo delavce tudi obvestili, da prispev-
ne stopnje za razne druge samoupravne spo
razume o združevanju sredstev (za izgradnjo
kulturnega centra Ivan Cankar, za financira-
nje potreb ljudske obrambe, izgradnjo poti
spominov in tovarištva) letos ostanejo enake
kot v lanskem letu. Glede na skrajšano vse-
bino programov dopolnil k posameznim sa-
moupravnim sporazumom so bile posredova-
ne tudi smernice za uresničevanje družbene-
ga plana občine Ljubljana-Šiška v letu 1979
in 1980, iz katerih so bili razvidni podrobnej-
ši programi dela vseh samoupravnih interes-
nih skupnosti.«

»Ugotovimo lahko, da so delavci v združe-
nem delu sprejeli programska izhodišča ter
se dejavno vključili v javno razpravo in v ve-
čini TOZD so dopolnila tudi že sprejeli na
zborih delavcev. Do sedaj je sprejelo dopol-
nila že 91,4 odstotka vseh šišenskih TOZD.
Tudi delavci, ki so zaposleni pri zasebnih de-
lodajalcih, so dopolnila po pravočasno orga-
nizirani razpravi sprejeli.«

In kakšne so prispevne stopnje za SIS v
letu 1979?

»Prispevne stopnje so sicer skupaj za 0,15
odstotka višje kot so bile v letu 1978, vendar
pa bo združeno delo dobilo vrnjena precejš-
nja sredstva iz presežkov SIS, ki jih bodo le-
te ugotovile v svojih letnih bilancah, tako da
bo združeno delo letos v bistvu prispevalo
manj danarja za SIS kot v prejšnjem letu.

Samoupravne intereane siku,pnosti v (mestu
Ljiubljana so imale 'leta 1978 dkrog 150 milijo-
nov diinarjev ipresežkov sredstev, kar z drugi-
mi besedami pomeni, da so foile prispevne
stopnje previsoke, loziroma sam^oupravne in-
teresne skuipnosti niso realiziTale vseh pred-
videnih nalog. Od teh 150 miilijonov diinarjev
je itreba odšteti približno 40 milijonov dinar-
jev regionataie zdravstvene skupnosti, ki še
ni uskladila svojega finainčnega stanja, tako,
da bodo reallnii ipresežki okrag 110 milijonav
dinarjev. Ta sredstrva bodo vrnjena gospo
darstvu, vandar >še ni dotočeno, na kakšen
način. Najbolje toi bilo, ko bi se za ita znesek
andžale prispevrie stopnje v letu 1979, kar ipo-
meni, da bo latois združeno delo prispevalo
za potrabe SIS inainj sradstev kot lani.«

V teh dneh teče javna razprava tudi o
sprejetju samoupravnega sporazuma o finan-
ciranju izgradnje telesnokulturnih objektov.
Kako pa poteka ta akcija?

»Na dosedanjih razpravah so delavci po-
kazali veliko razumevanja za sprejetje tega
samoupravnega sporazurna, treba pa je vede-
ti, da sredstva za to akcijo ne bodo breraeni-
la osebnih dohodkov delavcev, pač pa doho
dek ali ostanek dohodka TOZD«, je dejal Jo-
že Mencinger.
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